
Protokół nr 11/2015
posiedzenia Komisji Sfery Społecznej

Rady Miasta Luboń
z dnia 17 czerwca 2015 r.

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 20 00, zakończyło o godz. 21 30

Komisja wyjazdowa ul. Sobieskiego 89

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ]

Porządek posiedzenia :

Przewodnicząca  KSS  sprawdziła  prawomocność  posiedzenia  (quorum)  i  zaproponowała

następujący porządek obrad:

1. Wniosek radnego Marka Samulczyka w sprawie Stypendium Miasta Luboń;
2. Program stypendialnego wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży Miasta

Luboń;
3. Autopoprawka  do  projektu  uchwały  nr  IX  /  2015  Rady Miasta  Luboń  z  dnia  18

czerwca 2015 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2015 r.;
4. Wolne głosy i wnioski;
5. Przyjęcie protokołu nr 10.

Ad. 1

          Omówienie przez przewodniczącą  zasad przydzielania stypendium Miasta Luboń. 

Obecny na posiedzeniu p. radny Marek Samulczyk przedstawił problem zgłoszony w zeszłym

roku przez rodziców, których dziecko z wybitnymi osiągnięciami sportowymi nie otrzymało

stypendium  przez  ocenę  z  zachowanie  dobrą.  Stąd  wystąpienie  jeszcze  w  poprzedniej

kadencji do KSS o przeanalizowanie, czy można zmienić ocenę z wymaganej bardzo dobrej

na dobrą. Poprzednia KSS nie zmieniła tego kryterium. Stąd prośba pana radnego o ponowne

przeanalizowanie.

Radna Teresa Zygmanowska podkreśliła, że sportowiec który reprezentuje miasto musi mieć

odpowiednie zachowanie.

Przewodnicząca KSS Dorota Franek przypomniała, że to jest ocena za zachowanie w szkole.

Stypendium dostają najlepsi z najlepszych. Komisja zawsze opiera się na dokumencie, jakim

jest świadectwo szkolne.

Radny Łukasz Budzyński zwrócił uwagę, że zasady bardzo się zaostrzyły, kładzie się nacisk



na  odpowiednie  zachowanie  i  słownictwo  podczas  zawodów  sportowych.  Sportowiec

trenujący kilka  razy w tygodniu  musi  być  dobrze  zorganizowany i  tylko  uczeń z  bardzo

dobrym zachowaniem może reprezentować szkołę.

Radna Karolina Wilczyńska - Kąkol zwróciła uwagę, że  jest to motywacja dla ucznia, żeby

polepszyć swoje zachowanie i uzyskać stypendium. 

Obecna na posiedzeniu KSS p.  Romualda Suchowiak przypomniała,  że w roku szkolnym

2014/ 2015 stypendium sportowych przyznano aż 16 uczniom (na 28) – spełnili wszystkie

kryteria. Zdaniem pani kierownik powinno pozostać zachowanie bardzo dobre.

Burmistrz Mateusz Mikołajczak wyraził zdanie, że stypendium promuje także miasto i jest za

pozostawieniem zachowania bardzo dobrego.

         W odpowiedzi na wniosek p. radnego Marka Samulczyka,  Komisja Sfery Społecznej

jednogłośnie  jest za utrzymaniem zapisu w statucie  zachowania bardzo dobrego.

 Ad. 2.

          Obecna  na  posiedzeniu  KSS  Kierownik  Wydziału  Oświaty,  Zdrowia  i  Kultury

p. Romualda Suchowiak przedstawiła szczegóły proponowanych zmian w Uchwale w prawie

Programu  stypendialnego  wspierania  edukacji  uzdolnionych  dzieci  i  młodzieży  Miasta

Luboń.  Jak  wyjaśniła  pani  kierownik,  zmiany  wynikają  z  doświadczeń  związanych

z funkcjonowaniem programu. Zmiany mają dotyczyć m.in. sprecyzowania okresu warunków,

których spełnienie może wpłynąć na  przyznanie stypendium naukowego, sportowego lub

artystycznego, zmianie terminu składania wniosków, hierarchii  wyróżnień w osiągnięciach

artystycznych,  czy  dodaniu  do  załącznika  do  Uchwały  w  postaci  wniosku,  pozycji

zawierającej informacje o właścicielu konta,  na które przekazywane będzie stypendium.

W wyniku dyskusji,  członkowie KSS jednogłośnie zaproponowali  autopoprawkę, w której

wydłuża się czas składania wniosków od 15 sierpnia do 15 września.

         W głosowaniu za pozytywnym opiniowaniu projektu zmian w Uchwale głosowało 6

radnych:

za- 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 0;

Ad. 3

          Autopoprawka do projektu uchwały nr IX / 2015 Rady Miasta Luboń z dnia 18 czerwca

2015 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2015 r.;

Obecny  na  posiedzeniu  KSS  p.  burmistrz  Mateusz   Mikołajczak  przedstawił  szczegóły



autopoprawki.  Spowoduje  ona  zwiększenie  środków  na  Akcję  Lato.  Liczba  dzieci

korzystających  z  wypoczynku  letniego  organizowanego  przez  miejskie  jednostki  wzrosła

o  134  dzieci.  Większa  liczba  dzieci,  to  także  konieczność  zatrudnienia  większej  liczby

opiekunów (1 na 15 dzieci)  

          W głosowaniu za pozytywnym opiniowaniu projektu autopoprawki  w Uchwale

głosowało 6 radnych:

za- 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 0;

Ad. 4

         Radna Teresa Zygmanowska zwróciła się z prośbą do KSS o wyłonienie kandydata

komisji do członków komisji opiniującej w sprawie wyboru ławników. Komisja składa się z

członków KOP w liczbie 6 osób.  Zwiększenie  liczby do 7 osób wyeliminuje ewentualną

sytuację równej liczby głosów.

Po dyskusji KSS wnioskuje, żeby do komisji opiniującej w sprawia ławników dołączył radny

Łukasz Budzyński

Ad. 5

Przebieg głosowania nad protokołem nr 10/2015:

ZA: 6 osób

PRZECIW: -

WSTRZYMUJĄCYCH: -

       

Załączniki:

1. Lista obecności Komisji Sfery Społecznej
2. Program stypendialnego wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży Miasta

Luboń;
3. Autopoprawka  do  projektu  uchwały  nr  IX  /  2015  Rady Miasta  Luboń  z  dnia  18

czerwca 2015 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2015 r.;

       Sekretarz                                Przewodniczący



Michał Szwacki                                   Dorota Franek


